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Abstract (en)
A floor (9) is mounted on lateral uprights (1) of the unit by an encastred guide (11). Side walls (5) are hinged to the uprights enabling them to
be folded inside the unit. The guide has a cross-shaped diametral groove inclined upwards and rearwards. One end of the groove inclined at 45
degrees to the diametral part is directed downwards. Lugs on the sides of the floor penetrate into the grooves so that the floor can be rotated and
translated relative to the fixed uprights.

Abstract (fr)
Un plancher (9) est monté sur les montants latéraux (1) du meuble par l'intermédiaire d'un guide (11) encastré dans lesdits montants. Le guide est
creusé d'une rainure diamétrale en forme de crosse inclinée vers le haut et vers l'arrière. Une extrémité de la rainure, à 45° de la partie diamétrale,
est orientée vers le bas. Des ergots (10) prévus sur les côtés du plancher pénètrent dans les rainures. Ainsi le plancher peut se déplacer en rotation
et en translation par rapport aux montants fixes. Application aux meubles sous évier. <IMAGE>
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